



**NEW BRUNSWICK  
REGULATION 2022-7**

under the

**PROVINCIAL OFFENCES PROCEDURE ACT  
(O.C. 2022-55)**

*Filed February 25, 2022*

**1** *Section 3 of New Brunswick Regulation 91-50 under the Provincial Offences Procedure Act is amended*

*(a) by repealing paragraph (1)(e.52);*

*(b) by repealing paragraph (2)(f.001) and substituting the following:*

*(f.001) in respect of a prescribed offence specified in paragraph (1)(e.51), peace officers as defined in the Motor Vehicle Act;*

**2** *Schedule A of the Regulation is amended by striking out the portion for the COVID-19 Preventative Measures Regulation under the Public Health Act.*

**3** *This Regulation comes into force on March 14, 2022.*

**RÈGLEMENT DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK 2022-7**

pris en vertu de la

**LOI SUR LA PROCÉDURE APPLICABLE  
AUX INFRACTIONS PROVINCIALES  
(D.C. 2022-55)**

*Déposé le 25 février 2022*

**1** *L'article 3 du Règlement du Nouveau-Brunswick 91-50 pris en vertu de la Loi sur la procédure applicable aux infractions provinciales est modifié*

*a) par l'abrogation de l'alinéa (1)e.52);*

*b) par l'abrogation de l'alinéa (2)f.001) et son remplacement par ce qui suit :*

*f.001) relativement à une infraction prescrite indiquée à l'alinéa (1)e.51), les agents de la paix selon la définition que donne de ce terme la Loi sur les véhicules à moteur;*

**2** *L'annexe A du Règlement est modifiée par la suppression du passage qui traite du Règlement sur les mesures préventives contre la COVID-19 pris en vertu de la Loi sur la santé publique.*

**3** *Le présent règlement entre en vigueur le 14 mars 2022.*